

Bestyrelsesmøde i DKeF den 20. februar kl. 9.00 – 14.00 via teams.

Deltagere:

DKeF bestyrelse: Niklas L. Rejnstrup (**NLR**), Marianne Jensen (**MJE**), Michael Zimmermann (**MZI**), Thomas Jensen (**TJE**), Svend Jørgensen (**SJØ**) og Helene H. Jensen (**HHJ**) og Marita Geinitz (**MGE**).

DKeF: Katja Bødtger (**KHB**)

Dagsordenspunkt	Referat	Opfølgning Hvem – Hvornår
Pkt. 1 Godkendelse af referat fra bestyrelsesweekenden den 22-23 januar 2022	NLR spurgte til dokumentet om Finn og arbejdsopgaver, hvornår kommer det online? Dokumentet er på trapperne og kommer online om kort tid.	KHB giver bestyrelsen besked når dokumentet er online.
Pkt. 2 Nyt fra Konsulenten (KHB) Strategi 2022-25, herunder <ul style="list-style-type: none"> - Åbent hus - Tag en ven med til kegler Roadshow 	<p>Arbejdsgruppen for Åbent hus 2021 vil gerne fortsætte i 2022. De vil samtidig gerne være med i arbejdsgruppe for kampagnen Tag en ven med til kegler. Arbejdsgruppen ønsker desuden at få flere medlemmer for at få mere/ny inspiration.</p> <p>Arbejdsgruppen har lige nu to opgaver: At indhente svar fra klubberne om sidste års Åbent hus og at forberede workshopen om Åbent Hus på årsmødet.</p> <p>Datoen for Åbent hus 2022 er den 18. september. Arbejdsgruppen har planlagt møder indtil årsmødet. Herefter laver vi en ny tidsplan.</p> <p>Der er lavet budget for Åbent Hus 2022. Se under MJE punkt.</p> <p>Der er planlagt to Roadshow møder. Et den 28. februar hos FUT og et den 15. marts hos Skjold. I begge møder deltager MGE, MJE og KHB. Så kan vi også afprøve mødeformen. De resterende bestyrelsesmedlemmer bliver koblet på de kommende møder.</p>	
Pkt. 3 Nyt fra næstformand Marianne (MJE) <ul style="list-style-type: none"> - Møde om ungdom 	MJE fremlagde budgettet for Åbent Hus. Bemærk at der er justeret i posten layout.	Bestyrelsen godkender 70.000 kr. som ramme til

<p>- Budget Åbent Hus</p>	<p>MZI mener vi skal satse 100% på åbent hus, da klubberne forventer af os at vi hjælper med rekrutteringstiltag. Vi har brug for initiativet.</p> <p>NLR mener ikke vi skal anvise hvilke værktøjer klubberne skal bruge til lokal annoncering, det må de selv vælge. Han kommenterede på økonomien i spor 2 generelt, at det er en stor del af budgettet at bruge til Åbent hus. Det er muligt DKeF bliver nødt til at afsætte flere midler, hvis vi skal op på niveauet fra sidste år.</p> <p>MGE, vi skal ikke sagsbehandle, det er arbejdsgruppens opgave, vi skal udstikke budgettet.</p> <p>TJE pointerer at det er vigtigt byerne selv får mulighed for at påvirke lokal annoncering.</p> <p>HHJ, må klubberne afvikle Åbent hus tirsdagen før eller skal det være på den søndag vi udvælger?</p> <p>Møde om ungdom MJE, Jesper Nielsen og KHB har aftalt at vi skal holde et møde for ungdomsklubber og klubber som har interesse i ungdom. Et møde på ca. 3 timer. Mødet afvikles den 30/4 sted kommer senere. Vi vil gerne i dialog med klubberne om bl.a. hvad der skal til for at rekruttere mere ungdom, drøfte landskampe for ungdom etc.</p>	<p>Åbent Hus 2022. (4400 kr. pr. by).</p> <p>Behandles i arbejdsgruppen.</p> <p>MJE og KHB går videre med oplægget som bestyrelsen godkendte.</p>
<p>Pkt. 4 Nyt fra kassér Niklas (NLR)</p> <ul style="list-style-type: none"> - Økonomi - Hjemmeside - IT 	<p>Vi kommer ud med et pænt overskud. Derudover har der været flere lønudgifter. Vi har dog ikke brugt så mange penge i det forgangne år pga corona</p> <p>Vil det være ok med bestyrelsen at NLR får oprettet et mobil pay abonnement? Det kommer til at koste 800 kr. i gebyrer årligt. Det vil være en stor hjælp at man kan overføre penge til de mange startgebyrer vi har indført som deltagelse i mesterskaber.</p> <p>Der er lavet rettelser på hjemmeside og nu afventer vi kun rettelserne fra clubpeople.</p>	<p>Bestyrelsen bakkede op om.</p>

	<p>Det har været svært at få hul igennem til IT Relation. Når vi har afholdt sidste møde den 22. februar, kan vi komme i gang med den konkrete opgave.</p>	<p>KHB har møde med Clubpeople den 9. marts</p> <p>KHB har møde med dem 22. februar.</p>
<p>Pkt. 5 Nyt fra Bestyrelsesmedlem Helene (HHJ)</p> <ul style="list-style-type: none"> - Hvem tager beslutning om tekniske bestemmelser? (se bilag til orientering). 	<p>HHJ slår fast, at det er banekonsulenterne der beslutter de tekniske bestemmelser.</p> <p>NLR spørger, om det ikke er alle anlæg der skal være godkendt inden der spilles kampe på dem? Burde det ikke fremgå af de tekniske bestemmelser?</p> <p>Hvis turneringsudvalget lægger kampe på anlæg der ikke er kontrolleret, så skal banekonsulenterne kontaktes.</p> <p>Skal der stå helt konkret hvilke arrangementer og turneringer der skal kontrolleres OG om det skal fremgå af de enkelte handleplaner?</p> <p>De baner der er med i turneringer bliver godkendt, men de baner der ellers ikke bliver brugt, bliver ikke kontrolleret. Hvornår og hvor ofte skal de kontrolleres?</p> <p>Kan det blive præciseres hvad der gælder for Classic og for Bohle i bestemmelserne? Kunne man eventuelt splitte det op og lave en for classic og en for Bohle?</p> <p>MJE kommenterede, at der er et enkelt sted, hvor der står union der skal skrives ud.</p> <p>MGE og NLR foreslår følgende formulering: Ved alle internationale arrangementer samt DM og finalen i pokalturneringen skal banerne være godkendt på forhånd i xx uger før.</p>	<p>HHJ retter de tekniske bestemmelser til.</p> <p>Det bør fremgå af handlingsplanerne for pokalturneringen, at banerne skal kontrolleres.</p>
<p>Pkt. 6. Nyt fra bestyrelsesmedlem Thomas (TJE)</p> <ul style="list-style-type: none"> - Streaming - Facebook 	<p>Streamingudstyr er nu testet af og afprøvet på FB fredag. Der er ganske lidt udsving, det kører næsten synkront. På FB vil der være ca. 30 sekunders ud-</p>	<p>TJE skal huske at give besked til Svend om antal, så de</p>

	<p>sving, men det er ikke noget folk vil bemærke det. Der er indkøbt diverse udstyr, så det kan afvikles professionelt. Det eneste vi mangler folk til nu, er DM for damer/herrer i Odense.</p> <p>Facebook. TJE og KHB har lavet en plan for februar og marts.</p> <p>Vi vil vi meget gerne bede alle bestyrelsesmedlemmer om at skrive en kort tekst om dem selv som præsentation vi kan lægge på FB i løbet af uge 10.</p> <p>HUSK spørgsmål fra TJE:</p> <ul style="list-style-type: none"> - Hvem er I? - Hvilke opgaver har I i bestyrelsen? - Hvad arbejder I konkret med lige nu? <p>Den fysioterapeut vi har valgt til årsmødet, kan ikke give os en dato endnu. Vi er nødt til at afvente til han kan give os besked.</p> <p>Instruktørmateriale er under udarbejdelse og bestyrelsen får det tilsendt snarest.</p>	<p>kan sørge for det praktiske.</p> <p>Alle bestyrelsesmedlemmer skriver et kort oplæg til TJE. Deadline søndag den 6. marts.</p> <p>TJE følger op og kan muligvis kontakte Svend, hvis vi har brug for et andet forslag.</p>
<p>Pkt. 7. Nyt fra bestyrelsesmedlem Michael (MZI)</p> <ul style="list-style-type: none"> - Konkurrencearbejdsgruppen - Turneringsudvalget 	<p>Konkurrencearbejdsgruppen har formuleret nogle spørgsmål, der er sendt ud til klubberne (til formanden). Svarfrist 10. marts.</p> <p>Allan har sendt et oplæg omkring aktivitetskalender. MZI har sendt en mail videre til hele bestyrelsen. Her mangler han at få lagt bestyrelsesmøder ind for efteråret 2022. Følgende datoer blev beslutter:</p> <p>21. august 22. oktober 4. december 21-22. januar 19. februar 25. marts 16. april 3-4. juni</p> <p>Aktivitetskalenderen blev drøftet og vi har brug for at få skelnet mellem, hvad der er DKeF arrangementer og hvad der</p>	<p>KHB sender reminder til e-postadresser og på FB.</p> <p>MZI giver turneringsudvalget besked.</p> <p>KHB arrangerer møde med Finn H og MGE, så vi</p>

	<p>er andre typer af arrangementer. Udfordringen er at der er økonomi tilknyttet DKeF arrangementer, så vi har brug for at få skelnet mellem de to ting.</p> <p>NLR foreslår google kalender som redskab til aktivitetskalender, i stedet for et word dokument der lægges ind på hjemmesiden.</p>	<p>kan få afklaret hvem der gør hvad ift. officiel post til DKeF.</p> <p>NLR ser på en løsning på en kalender, hvor tingene kan adskilles og præsenterer et forslag på kommende møde.</p>
<p>Pkt. 8. Nyt fra bestyrelsesmedlem Svend (SJØ)</p> <ul style="list-style-type: none"> - Dommerkursus 	<p>Der er kommet 4 henvendelser omkring dommerkursus.</p> <p>Der er kommet invitation (17. februar) til Classic EM for 60+ i Estland. Samtidig spørger de om vi er interesseret i at afholde kvalifikationsturnering? Svarfrist senest 25. februar.</p> <p>Der er meget kort frist som vi ikke kan nå at tage stilling til.</p> <p>TJE bemærker, at vi har selv et stort arrangement den 22. maj, så det bliver svært at bidrage til det, når vi alle er optaget.</p> <p>NLR mener ikke det kan komme i betragtning, når vi ikke kender de økonomiske betingelser.</p> <p>HHJ spørger, om man som enkeltperson kan deltage, hvis man selv betaler? MGE minder om en tidligere drøftelse om hvad der er officielt DKeF og hvad der ikke er og når det er et officielt DKeF arrangement, så er det kun DKeF der kan sende folk afsted.</p> <p>Vi vil meget gerne tage stilling til det næste år, hvis vi får en officiel invitationen i bedre tid samt et oplæg til hvordan det kunne komme til at se ud.</p>	<p>KHB laver en reminder på FB om deadline 1. marts.</p> <p>SJØ melder tilbage til Jette, at vi ikke kan deltage pga. for kort varsel.</p>

	<p>Hvad er en officiel invitation? Er det noget der er sendt til MGE eller noget der er sendt til Jette (fra Finn Hyldmar)?</p> <p>Der ligger regler på hjemmesiden der ikke er opdateret – hvem retter det?</p> <p>Rettelser af dommerregler skal foretages af dommerudvalget. Det er HHJ der er ansvarlig for dommere.</p>	<p>MGE giver en officiel tilbagemelding på den officielle henvendelse.</p> <p>SJØ, HHJ og Ena varetager rettelser af regler.</p>
<p>Pkt. 9. Nyt fra Formanden (MGE).</p>	<p>Middelfarts baner er på vej til at blive nedlagt og vi har hørt, at banerne officielt bliver nedlagt. Ud over at kontakte Jørgen og Martin så kan KHB også tage fat i Middelfart kommune, der er visionskommune i BVFL. Det samme kan vi gøre med anlæg andre steder, hvor der er BVFL?</p> <p>Der er kommet en henvendelse fra Jonas om et lovforslag vedrørende prøveslag når der spilles classic kamp. Han foreslår lovforslaget skal med til årsmødet, men da det er en ændring i spillereglerne, skal det i turneringsudvalget.</p> <p>DIF har sendt mail om årets specialforbund. Det er muligt at indstille andre eller indstille sig selv. Vi kan nok ikke indstille os selv, da vi ikke har været i en begunstiget situation under corona, men skal vi indstille andre? Kort diskussion heraf, men der kom ingen forslag til indstilling af andre.</p>	<p>KHB kontakter Martin og Jørgen igen.</p> <p>MZI tager det med til turneringsudvalget.</p>
<p>Pkt. 10 Årsmødet -Dirigent -Sted -Program (workshops) -Årsmappe -Indkomne forslag -Hvem genopstiller? -Praktiske ting på dagen -Input til beretning -Deadline materiale til årsmappe</p>	<p>Dirigent: Jan Donde har sagt ja til at være dirigent.</p> <p>Lokaler: Vi har lokalerne i Nyborg.</p> <p>Program – 2-3 linjer på hver workshop. Forventes at være færdig m workshop kl. 16. Fyldestgørende dagsorden ud senest 6 uger før årsmødet. Vi skal huske at det skal tilrettes i lovene at det skal sendes ud med 6 ugers varsel.</p> <p>Årsmappe: 27. marts på bestyrelsesmødet kan alle skrive under og så skulle regnskabet være klar den 28. marts.</p>	<p>MGE skriver til Jan og siger tak fordi han vil hjælpe.</p> <p>Årsmødeinvitation sendes ud til klubberne den 27. februar. Katja laver udkast til godkendelse, som alle bedes svare på inden fredag</p>

	<p>Beretning og regnskab skal sendes ud til klubberne den 28. marts.</p> <p>Valg og genvalg: KHB laver et overblik i excel over valg og sender med rundt til bestyrelsen.</p> <p>Allan Jessen ønsker ikke genvalg til turneringsudvalget. Vi mangler svar fra følgende: Kurt Halvorsen, har sagt ja Ena, har sagt ja John Andersen mangler svar Allan Mortensen siger nej tak Gerhard Schmidt har sagt ja</p> <p>Bilagskontrollør: Vi fjerner funktionen, da der ikke står nogen steder, at vi behøver det.</p> <p>Praktiske ting på dagen: SJØ bestiller mad. Alle i bestyrelsen møder op kl. 9 og hjælper.</p> <p>Under punkt E (forbundets planer) skal hvert bestyrelsesmedlem præsentere hvad de laver. Den skriftlige beretning skal helst ikke overlape de enkelte indlæg for meget.</p> <p>Vi skal huske at lave en lovændring, så vi får skabt en deadline for udsendelse af materiale til årsmødet. Det fremgår ikke af lovene nu og derfor fastsættes den 27. marts i år. Det skal dog ændres til næste år.</p>	<p>den. 25 kl. 12.</p> <p>Deadline for materiale til årsmappen er den 27. marts. MEGET GERNE før!</p>
<p>Pkt. 11 Planlægning af møde med udvalgene</p> <ul style="list-style-type: none"> - Forslag til program vedlagt som bilag 	<p>Programmet med udvalgene er ok.</p> <p>Da flere bestyrelsesmedlemmer ikke kan deltage i weekenden med udvalgene, laves arrangementet om til kun at blive en udvalgsdag om lørdagen.</p> <p>Bestyrelsesmødet udsættes eventuelt til den 26. juni online.</p>	<p>KHB giver besked i Idrættens Hus.</p>
<p>Pkt. 12 Næste møde</p>	<p>Næste møde er den 27. marts kl. 9.00 - 12.00 online.</p>	

<p>Pkt. 13 Eventuelt</p>	<p>Orientering: Fidelitas arbejder på at indhente tilbud på to classic baner.</p> <p>Der mangler noget konkurrence i Classic og derfor har Kifa og Nord talt om at udbyde et cupstævne den 3-4 september. Helene spørger bestyrelsen om det er ok? Bestyrelsen mener det står klubberne frit for at arrangerer et sådan stævne.</p> <p>Niklas spørger, hvordan stævnet adskiller sig fra Danmark Open? Hvad er forskel på Cup stævnet og DM Open? I cup er det kun danske spillere.</p> <p>Helene sagde, at KKU bliver 90 år her i maj og de vil høre om KKU må stå for Danmark Open som DKeF har afsat midler til? Bestyrelsen mener, at hvis KKU vil gøre det i stedet for DKeF så er det ok, men for at holde økonomien adskilt er vi nødt til at vide, om det er KKU, Kifa eller DKeF?</p> <p>Hvis det er et DKeF arrangement så står vi for udgifterne, men så skal vi også have indtægterne.</p>	<p>Helene vender tilbage.</p>
--	--	-------------------------------